
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS CELEBRADA EL 
DIMARTS 8 D’OCTUBRE DE 2024 A LES 19H A LA SALA DE PLENS DE L’AJUNTAMENT. 

Assistents: 

Entitats esportives: Anna Montes (Club Tir amb Arc La Conxorxa); Rosario Rodriguez (Club 
Patinatge Artístic Arenys de Mar); Jordi Benet (Futsal Arenys); Armand Giménez (Centre 
Excursionista Arenys de Mar); Josep Comas (Ass. Sinera United); Fàtima Jiménez (Club Futbol 
Arenys de Mar); Glòria Dalmau (Club Hoquei Arenys de Mar) Club Triatló Arenys (Carlota Pou i 
Adrià M.), FEDAMAR (Artur Mora),Penya Apa Anem-hi (Manel Martin), Kung Fu Arenys (Iría L. 
Montero), Club Hoquei Arenys (Jaume Murgadas), Club Vòlei Papis, Sinera United (Josep 
Comas), Club petanca (Jose Mº Periz), CF Arenys de Mar (Fatima Jimenez),  

Grups Municipals: Manolo Ribas (PP); Miquel López i Ricard Serradó (Arenys en Comú); Quim 
Mas (ERC); Jordi Muñiz (PSC); Xavier Grabulosa (CUP) 

Govern Municipal: Xavier Navarro (Regidor Gent Gran); Pau Moret (Regidor d’Esports)  

Excusats: Ski Arenys;  

Assistits: coordinador d’esports Juan Ramírez. 

ORDRE DEL DIA: 

1.- Aprovació definitiva Reglaments Equipaments Esportius Municipals.  

2.- Estat actual obres i inversions. 

3.- Subvencions 2024 

4.- Nit de l'esport 

5.- Precs i preguntes. 

 1.- Reglaments Equipaments Esportius Municipals.  

Prenc la paraula el coordinador d’esports, explicant que: 

L’Objecte d’aquests reglaments és la intenció d’aplicar el sentit comú en l’ús dels equipaments 
esportius, amb unes normes mínimes per regular els comportaments, actituds i evitar 
disfuncions i despeses de desperfectes que es venen produint els darrers anys. 

Antecedents:  

Es va crear la comissió de redacció dels reglaments per tal que es puguin redactar des de la 
vessant més ample dels col·lectius que, en un sentit o altra, fan ús dels equipaments esportius 
municipals. 

Cronològicament, es van fer reunions: 

- 2 de maig de 2023: inici de converses amb els clubs indicant les deficiències que es 
detecten als equipaments i quina reglamentació s’hauria de redactar. 

- 5 de maig de 2023: nova reunió sobre trobar consens en punts dels reglaments i els 
usos. 



 
 

- 12 de maig 2023: nova reunió sobre resoldre els accessos als equipaments per dur la 
tasca de redacció dels mateixos 

- 2 de febrer de 2024: primera redacció dels reglaments. (Esborranys) 
- 27 de febrer de 2024: presentació dels esborranys de reglaments al Consell Municipal 

d’Esports (CME). En aquest sentit, es fa exposició publica per tal que les entitats 
presentin per escrit esmenes, suggeriments o canvis de les diferents normatives 
presentades, per trobar el punt de redacció final. 

- 28 de maig de 2024: reunió del CME on es duu a terme l’exposició publica dels 
reglaments des de la data de la convocatòria (10/05/2024), estan a exposició pública en 
la web municipal (https://arenysdemar.cat/ambit.php?id=144) els diferents reglaments 
que es volen dur a aprovació. Es podran presentar esmenes per escrit fins al dia 11 de 
juny de 2024. Posteriorment, es farà la revisió per dur a la seva aprovació, en mesura 
del possible, en el Ple del mes de juny.  

- 2 de juliol de 2024: es reuneix de nou la comissió redactora i s’incorporen esmenes als 
reglaments. S’acorda fer una darrera revisió del conjunt de reglaments i annexos, per 
tal de dur-la a provació definitiva del CME. 

- 8 d’octubre de 2024: dona per acabada la redacció i per unanimitat es proposa presentar 
al consell municipal d’esports (CME) per l’aprovació dels reglaments d’equipaments 
esportius municipals amb els seus annexos, així com el Reglament servei públic 
PROGRAMA ESPORTIU SALUT I QUALITAT DE VIDA Gent Gran, segons el detall; 
 
1. Reglament d’ús dels Equipaments Esportius Municipals 2024 

Annex 2 Reglament de Cessió d'Equipaments Esportius amb modificacions 

Annex 3 Reglament Piscina coberta municipal 

Annex 4 Reglament Pavelló Triple Poliesportiu PAV3 

Annex 5  Reglament Pavelló Simple Poliesportiu PAV1 

Annex 6 Reglament Camp Municipal d'esports Bernat Coll 

Annex 7 Reglament Vestidors Equipaments esportius municipals 

Annex 8  Reglament Pista Municipal d'Atletisme 

Annex 9  Reglament Pista Poliesportiva POL3 

Annex 10 Reglament Circuit Esportiu Camí de Mar 

Annex 11 Reglament Circuit Esportiu Passeig Marítim - Elements biosaludables 

Annex 12a Reglament Espais Esportius de Platja d'Arenys - futbol-basquet-workout 

Annex 12-b Reglament Espais Esportius de Platja d'Arenys – voleibol 

Annex 13 Reglament Skate Parc 

Annex 14 Reglament Zona Esportiva Infantil Parc Mare Paula 

Annex 15 Reglament Espai Lúdic Parc Antoni Torrent 



 
 

Annex 16  Reglament equipaments esportius centres escolars del municipi 

Annex 17 Normes Sala Musculació Municipal 

Annex 18 Recomanacions Rutes d'Arenys 

Annex 19 Publicitat 

Annex 20 Sancions 

2.- Reglament servei públic PROGRAMA ESPORTIU DE SALUT I QUALITAT DE VIDA 
adreçat a la Gent Gran (PESQ). 

Es procedeix a la votació sent els resultats: 

NO APROVAR: 0 VOTS 

ABSTENCIONS: 0 VOTS 

SI APROVAR: UNINIMITAT 

En aquest sentit, resten aprovats els Reglaments de: “Reglament d’ús dels Equipaments 
Esportius Municipals 2024 (amb els seus annexos)” i el “Reglament servei públic PROGRAMA 
ESPORTIU DE SALUT I QUALITAT DE VIDA adreçat a la Gent Gran (PESQ), tal i com s’adjunten 
a l’acta. 

Aquests reglaments seguiran la seva tramitació per ser aprovats pel Ple Municipal. 

 

2.- Obres de millora equipaments.  

Prenc la paraula el regidor d’esports per explicar les actuacions que es preveuen executar en els 
propers mesos: 

- Pavelló Poliesportiu PAV1: la intenció era que acabés ràpid, però l’empresa va voler fer un canvi 
de materials del projecte inicial. La seva aprovació va fer els primers endarreriment, i 
posteriorment va haver un problema amb el subministrament de material. Tot i així, van treure 
la coberta, amb els problemes posteriors dels aiguats del mes de juny i les afectacions a la resta 
de instal·lacions. 

S’esperen que les obres acabin en dues setmanes i ja es puguin iniciar els entrenaments en 
condicions òptimes. A més del canvi de coberta, es realitzarà el poliment de la pista i rejuntat 
de les juntes, es col·locarà una  nova barana d’hoquei i es posaran leds, es pintaran les línies 
d’hoquei i futbol sala i es mirarà de canviar les cortines per unes més pràctiques que no 
enlluernin tant. 

-Bernat Coll: S’instal·laran també leds als focus del camp. Es preveu que l’obra de la gespa 
artificial s’iniciï a principis de desembre i acabi cap a finals de gener. Ara mateix ja està el concurs 
a licitació i acabarà el dia 10 d’octubre. Per continuar els entrenaments i competicions ja s’està 
parlant amb els ajuntaments veïns. Tanmateix s’ha fet una actuació als wc’s de grades per tal 
d’evacuar bé l’aigua. 

 



 
 
-Pavelló triple PAV3: S’han instal·lat llums leds i s’ha modificat la pista central pel sènior de 
voleibol. 

-Pistes d’atletisme: ja s’ha realitzat l’encaix definitiu de la pista d’atletisme, amb ujna corda de 
200 metres per tal que les proves siguin oficials i puntuables per a la Fed, Cat. Atletisme.  Per 
executar aquest encaix es necessari fer una permuta de parcel·les en el POUM, la qual cosa pot 
comportar uns 10 a 12 mesos. Ara mateix, faltaria fer primer els tràmits administratius d’aquesta 
modificació al POUM i trobar el finançament per dur-la a terme. 

- Pista Poliesportiva (POL3): s’està estudiant des de SSTT la viabilitat de la substitució del terra 
per terratzo, i la instal·lació de una barana d’hoquei. Aquesta obra contemplaria el desplaçament 
de les cistelles de bàsquet per tal que s’adaptin a la nova pista. 

 

3.- Subvencions esports 2024 (terminis i altres). 

El regidor d’esports comenta que per un problema tècnic de certificats, les subvencions 2024 
estan patint un retràs i s’espera que en breus dies es reuneixi l’òrgan col·legiat per determinar 
l’import de cada una de les subvencions a cada entitat. 

Si es demana que les entitats vagin preparant la fase de justificació, reunint factures i documents 
que han de presentar. 

A.Montes demana si es cobraran abans de final d’any. El Regidor respon que si, que s’està 
treballant per tal que així sigui. Que demà enviarà a les entitats de forma no oficial els tràmits 
perquè cada entitat vagi preparant les justificacions. 

 

4.- Nit de l'esport 

El regidor d’esports informa que ja s’està treballant en el Sopar de l’esport i Reconeixements 
esportius de la temporada 2023/2024. El format serà similar a de l’any passat, i s’esperen 
propostes al respecte. 

Aquest sopar es vol fer la pista del pavelló 1 que és més “com casa nostra”, sempre mirant de 
no entorpir més entrenaments ni competicions.  

Surt la proposta de fer primers els premis, i posteriorment el sopar amb les persones que es 
quedin. 

Mica en mica s’anirà informant a les entitats de com serà el format i de les necessitats que tenim 
per part de les entitats per col·laborar a la seva organització. 

 

5.- Precs i preguntes: 

-En Quim Mas demana si sabem ja quan estarà acabada la coberta del PAV1. El Regidor respon 
que es vol anar pas a pas, que no hi hagin més problemes i es pugui accedir a la pista el més 
aviat possible. Afegeix que va fer la consulta si la xapa patiria amb les pilotades, i que la resposta 
de la constructora va ser que no, que cada xapa te un pes de 170kg i no es mouran pas. 



 
 
-L’Armand Giménez comenta que les rutes dels rials estan molt deixades i que manquen senyals 
a tot arreu, fet afegit que la ruta que passa pel camí de mar està impracticable per les llevantades 
que s’han dut part del camí. A més, s’ofereix per anar amb en Pol a fer la revisió de dites rutes. 
Respon el coordinador que s’agraeix l’ajut i que tal com es disposin de diners per cobrir les 
mancances es parlarà amb l’Armand.  

Es demana a les entitats que ens vagin avisant de qualsevol incidència, desperfecte i/o altres 
dels equipaments que en fan ús, ja que anem curts de personal i no podem desenvolupar les 
rondes de treball com ens agradaria, i aquesta avis per part de les entitats ens ajuden a poder 
identificar els problemes i millorar la rapidesa de les actuacions. 

-La Carlota Pou i Adrià M. comenten que la sala del gimnàs del PAV3 hi ha màquines que no 
funcionen, barres sense pinces i pes banca de cames no funciona. El regidor comenta que la sala 
de musculació és de complement pels entrenaments o recuperació de lesionats, que si hi ha 
màquines que estan espatllades i no es poden reparar s’aniran retirant. Aquest espai està 
suposant una competència deslleial a la UFEC, i s’ha de fer servir única i exclusivament en els 
horaris de entrenament de temporada, prohibint l’accés als menors de 16 anys, i accedint els 
menors sempre amb els sues entrenadors.  

-La Carlota Pou i Adrià M. comenten que la sala del gimnàs del PAV3 es la única instal·lació que 
en fan ús com a Club de Triatlo, i demanen la possibilitat que es parli des de l’ajuntament amb 
la UFEC per aconseguir una quota especial com a club. El Regidor comenta que es farà la petició 
i es tindrà en compte en la nova licitació que es preveu per al 2027. Ara mateix s’està fent l’estudi 
sobre quin tipus de gestió necessita el municipi i entitats i usuaris de les instal·lacions, per tal de 
redactar el plecs de condicions i optar al màxim rendiment a l’equipament. Entre d’altres, 
comenta el regidor, es mirarà separar de la gestió la piscina dels dos pavellons, ja que no hi haurà 
cap empresa que vulgui gestionar els pavellons degut que no els produeix rendiments i si dona 
problemes de gestió compartida amb l’ajuntament. 

-La Carlota Pou i Adrià M. comenten que la web municipal està obsoleta, que les dades no estan 
actualitzades , que manca documentació i actualitzar les entitats esportives i links amb els clubs. 

Pren la paraula en Xavier Navarro comentant que des de l’ajuntament s’està preparant una app 
que les entitats podran fer servir per tenir un espai d’actualització de dades i donar a conèixer 
els seus clubs. 

-En Josep Mª Periz comenta que el mòdul de petanca està molt mal estat, te goteres, una finestra 
trencada i altres que caldria reparar. Així mateix, demana que es posi un cartell que les pistes 
son de ús exclusiu del Club segons els horaris que els hi pertoquen. El regidor comenta que el 
parc no es de propietat municipal i que no podem tancar les pistes en exclusivitat. Afegeix que 
es mirarà de solucionar els problemes del mòdul. 

- La Iría L. Montero demana si es pot reservar un espai d’aparcament a l’escola Sinera per tal 
que els entrenadors del seu club puguin aparcar sense ésser multats en l’aparcament de 
mestres. El Regidor comenta que no és possible fer targetes de personalització d’aparcament. 

-En Manolo Ribas comenta que ara mateix falta llum al camp, i que es molt necessari per jugar 
partits. Demana si es canviaran ja o s’esperarà a posar els leds. També si sabem si s’ha presentat 
alguna empresa al concurs de la gespa i com serà la nova gespa, si de cautxú o de sorra de silice.  
El Regidor comenta que per estalviar diners i vist que es immediat posar els leds, esperarem al 



 
 
canvi global de leds al camp de futbol. Pel tema empreses a data d’avui hi ha dues empreses que 
han presentat oferta, i la gespa proposada es de sorra de sílice. 

-Jaume Murgadas demana en què consistirà i l’estat de planificació de l’obra de la coberta de la 
pista poliesportiva. El Regidor comenta que fins que no s’acabi l’obra del pavelló no s’iniciarà 
l’obra de la pista poliesportiva. En aquesta obra es contempla posar un terratzo més adaptat a 
la pràctica esportiva , posar una barana d’hoquei, i adaptar les cistelles de bàsquet i porteries 
de futbol sala i pals de voleibol a la nova dimensió de la pista. 

En Jaume continua demanat si està previst que es tanqui la pista per fer-la com un pavelló, per 
temes de pluja, vent, fred... al que el Regidor respon que actualment no, però que es una 
demanada que a més de les entitats esportives, també les fan els veïns pel tema sorolls i llums 
de nit. 

-En Manel Martín demana per quan les pistes d’atletisme. El Regidor comenta que està en 
l’agenda política tot i que falten recursos econòmics i tècnics per encaminar aquesta actuació, i 
que espera que sigui el més aviat possible. 

 

 

 

No havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió essent les 20:20h.  

 


